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Abstract (en)
The invention relates to a device for covering fuse holders (26), which can be placed on busbars, with threaded sleeves (27) holding the fuses. A
cover which is secure against touching is achieved in that a rectangular, box-type covering plate (10) can be plugged onto the fuse holder (26), the
covering plate (10) having a number of cut-outs (11) corresponding to the number of fuses, which are provided on the lower side of the covering
plate (10) with projecting guide webs (12) for holding the threaded sleeves (27), in that the narrow sides of the covering plate (10) are designed on
the lower side as plug holders (15, 16) for the insertion of plug-in projections (21, 24) of side plates (20, 23), and in that the side plates (20, 23) are
provided with rupture lines (22, 25) for breaking out the insertion openings. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Abdecken von auf Sammelschienen aufsetzbaren Sicherungshalter (26) mit die Sicherungen
aufnehmenden Gewindehülsen (27). Eine berührungssichere Abdeckung wird dadurch erreicht, daß eine rechteckförmige, boxartige Abdeckplatte
(10) mit einer der Anzahl der Sicherungen entsprechenden Anzahl von Durchbrüchen (11), die an der Unterseite der Abdeckplatte (10) mit
vorstehenden Führungsstegen (12) zur Aufnahme der Gewindehülsen (27) versehen sind, auf den Sicherungshalter (26) aufsteckbar ist, daß die
Schmalseiten der Abdeckplatte (10) auf der Unterseite als Steckaufnahmen (15,16) zum Einstecken von Steckansätzen (21,24) von Seitenplatten
(20,23) ausgebildet sind und daß die Seitenplatten (20,23) mit Bruchlinien (22,25) zum Ausbrechen von Einführungsöffnungen versehen sind.
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